

De : [EPFL Newsletter Builder](#)
Objet : New Door panel platform
Date : Wednesday, November 20, 2024 2:43:11 PM

-->



■ VPO-SE OHS
Occupational
Health and Safety

Newsletter | [New Door panel platform](#)

Octobre / October 2024

[Lire ce message en français \(ci-dessous\)](#)

EPFL **URGENCES 115 (021 693 3000)**

LAB BSL2 **BS 190**

Contacts

Smith, John	Reponsable	3xxxx	
Dupont, Marcel	COSEC	3xxxx	07xxxxxxxx

Contacts en cas d'urgence

Dupont, Marcel		3xxxx	07xxxxxxxx
Rossi, Mario		3xxxx	

Dangers - NSB2 (P2)

 NSB2 (P2) Échantillons envtaux	 Quantité 1-5 [L, Kg] Base (liquide)	 Inerte : 1 cyl Formier Gaz
--	---	---

Obligations **Interdictions**

			
---	---	---	---

Dear COSECS,

Following the launch of the new platform "Door Panel" which will replace the outdated "ISIDOR" as announced in our previous newsletter, we like to provide you with the recording of the last introductory Zoom session:

Introductory session

Please also note the following:

- It is not possible to transfer the current door panels from ISIDOR to the new platform. You will thus have to create the new version manually.
- ISIDOR will be disabled at the end of the year.
- The deadline to implement the new system is December 23rd 2024.

Moreover, we would like to remind you our [weekly help desk](#) via Zoom **every Monday from 9:00 AM to 10:00 AM**, starting October 28th through December 16th.

More information is now available on the dedicated webpage:

Door panel

Best regards,

Your OHS team

Français

Chères COSECS et chers COSECS,

Suite au lancement de la nouvelle plateforme « Fiche de porte » qui remplacera l'ancien système « ISIDOR », comme annoncé dans notre précédente newsletter, nous vous proposons l'enregistrement de la dernière session Zoom d'introduction :

Session d'introduction

Veillez également noter les points suivants :

- Il n'est pas possible de transférer les fiches de porte actuelles d'ISIDOR vers la nouvelle plate-forme. Vous devrez donc créer la nouvelle version manuellement.
- ISIDOR sera désactivé à la fin de l'année.
- La date limite pour la mise en œuvre du nouveau système est le 23 décembre 2024.

De plus, nous aimerions vous rappeler qu'un [service d'assistance hebdomadaire](#) est disponible via Zoom **tous les lundis de 9h00 à 10h00**, du 28 octobre au 16 décembre.

De plus amples informations sont désormais également disponibles sur la page web dédiée :

Fiche de porte

Cordialement,

Votre équipe OHS